

برنامج الإنتساب من جواهر

نحن شركة جواء للموارد البشرية (جواهر) نقدم خدمات القوى العاملة والتوظيف للشركات والأسر لتلبية احتياجاتهم بطريقة مريحة وفعالة وسلسة. ولنكون على مقربة من عملائنا وشركائنا، اخترنا مواقع فروعنا باستراتيجية في معظم أنحاء المملكة العربية السعودية. كما نوفر خدماتنا من خلال تطبيق **Jawahr** الخاص بنا لأجهزة **Android** و **iOS** وخصصنا قسم خدمة العملاء متاحين دائماً من خلال مركز الاتصال **920002696** وعبر نظام الدردشة الحية في التطبيق.

يسرنا أن نقدم لمنسوبي شركتكم وعائلتكم من الدرجة الأولى عروض خاصة كما هو مبين ادناه :

خصم 15% لجميع خدمات التنظيف بالساعة

خصم 10% لخدمات التنظيف الشهرية للمدبرة المقيمة

عروض موسمية إضافية لموظفيكم يمكننا العمل عليها بناءً على التعاون بين كلا الكيانين

يمكن الاستفادة من جميع الخصومات إما من خلال تطبيق الهاتف المحمول **booking.jawahr.com/get-app** او من خلال بوابة الحجز **http://booking.jawahr.com** أو من خلال أحد فروعنا في المدن التالية: الجبيل، الدمام، الخبر، الهفوف، الرياض، القصيم وجدة ويشترط الحصول على الخصومات إبراز بطاقات عمل موظفي ومنسوبي الشركة.

يتوفر هذا الخصم الخاص على الخدمات المذكورة لمدة سنة ميلادية واحدة وتتجدد تلقائياً لمدة مماثلة ما لم يبد أي من الطرفين عدم رغبته في التمديد

بعض شركاء البرنامج

stc



أرامكو السعودية
saudi aramco

صدارة
Sadara

ساسرف
SASREF

سابك
عنكالك



السعودية
SAUDIA

CANARY
VILLAGE
AL KHODAR

مركز جونز هوبكنز أرامكو الطبي
Johns Hopkins Aramco Healthcare
A Joint Venture Between Saudi Aramco & Johns Hopkins Medicine

المجدوعي
Almajdouie

كيما تونل
CHEMANOL
THE FACTORY OF METHANOL CHEMICALS COMPANY

الهيئة الملكية للجبيل وينبع
Royal Commission for Jubail & Yanbu

سبكيم
Sipchem

جامعة
الملك سعود
King Saud University

شركة الفوزان القابضة
AL FOZAN HOLDING CO.

Jawa Human Resources Affiliate Program

We, Jawa Human Resources Company (Jawahr), provide manpower and recruitment services to companies and families to meet their needs in a convenient, reliable and seamless manner. In order to be close to our customers and partners, we have strategically chosen the locations of our branches in major cities of the Kingdom of Saudi Arabia, we also provide our services through **Jawahr** application for both **Android & iOS** phones, and our customer service department is always available through the call center **920002696** and through the support section within the application.

We are pleased to offer your employees and their close relatives special offers as listed below:

15% discount on hourly cleaning services

10% discount for monthly cleaning services

Additional seasonal offers for your employees based on the cooperation between both entities.

All discounts can be availed either through the application **booking.jawahr.com/get-app** or through the website **http://booking.jawahr.com** or through one of our branches in Jubail, Dammam, Khobar, Hofuf, Riyadh, Qassim or Jeddah where representing the valid Company ID's is necessary to unlock these discounts.

These special discounts will be available for a period of one year and is automatically renewed for the same period unless one of the parties wishes to not extend the program.

Some Program Partners

stc



أرامكو السعودية
saudi aramco

صدارة
Sadara

ساسرف
SASREF

سابك
عنكاه



وزارة الطاقة
MINISTRY OF ENERGY

السعودية
SAUDIA

CANARY
VILLAGE
AL-KHOBAR

مركز جونز هوبكنز أرامكو الطبي
Johns Hopkins Aramco Healthcare
A Joint Venture between Saudi Aramco & Johns Hopkins Medicine

المجدوعي
Almajdouie

كيما نول
CHEMANOL
THE FACTORY OF METHANOL CHEMICALS COMPANY



الهيئة الملكية للجبيل وينبع
Royal Commission for Jubail & Yanbu

سبكيم
Sipchem

جامعة الملك سعود
King Saud University

شركة الفوزان القابضة
AL FOZAN HOLDING CO.